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KF § 186 Dnr KS 2020/20-101 

Allmänhetens frågestund 

Sammanfattning 

Ingen fråga ställs. 
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KF § 187 Dnr KS 2020/22-101 

Interpellationsdebatt om företagsklimatet, Henrik 
Samuelsson och Kristina Bengtsson Nilsson (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Henrik Samuelsson (M) och Kristina Bengtsson Nilsson (M) inkommer med 

en interpellation om företagsklimatet. De frågar: när ansökan om bygglov 

kommer in till Myndighetsnämnden och det visar sig att andra delar av 

kommunens förvaltning eller andra kommunala organ behöver involveras i 

processen, vilka andra åtgärder vidtas och hur följer nämnden upp att ärendet 

hanteras, så att sökanden kan få beslut utan att det drar ut för mycket på 

tiden. De frågar också vad anses vara en acceptabel handläggningstid för 

sådana ärenden. Interpellationen ställs till Myndighetsnämndens ordförande 

Kenneth Wåhlund (S). 

 

Kenneth Wåhlund (S) svarar att bygglovsärende har en handläggningstid på 

10 veckor, från det att kompletta handlingar kommit in. Myndighetsnämnden 

följer tre gånger per år upp handläggningstiden. Han beskriver vidare hur 

man arbetar med processen och hur kommunikationen med företagen sker. I 

de fall när det tar väldigt lång tid, så handlar det ofta om att 

Kommunstyrelsen behöver ta fram en ny detaljplan. Det är av stor vikt att 

inte blanda ihop planprocessen med bygglovhandläggningen.  

Beslutsunderlag 

Henrik Samuelsson (M) och Kristina Bengtsson Nilssons (M) interpellation 

den 27 oktober 2020 

Kenneth Wåhlunds (S) interpellationssvar den 11 november 2020 

 

Under debatten yttrar sig Henrik Samuelsson (M), Kristina Bengtsson 

Nilsson (M), Kenneth Wåhlund (S), Anders Bergfjord (C), Kenneth 

Johannesson (S), Peter Söderström (S), Gösta Frödin (L), Anton Sjöstedt (L), 

Håkan Axelsson (M), Susanne Engstad Clarke (KD), Nils-Gunnar Andersson 

(S) 
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KF § 188 Dnr KS 2020/22-101 

Interpellation om oförändrad skatt, Gösta Frödin (L)  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner att interpellationen får ställas. 

Sammanfattning 

Gösta Frödin (L) inkommer med en interpellation om oförändrad skatt. 

Lars-Ove Jansson (S) frågar fullmäktige om denna får ställas.   

Beslutsunderlag 

Gösta Frödins (L) interpellation den 19 november 2020 
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KF § 189 Dnr KS 2020/21-101 

Enkla frågor 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågorna och svaren läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) ställer en enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Peter Söderström (S). Han undrar om Arvika kommun vill bryta den 

nedåtgående trenden i Lärarförbundets rankning gällande lärarlöner i Arvika 

kommun.  

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att kommunen som 

arbetsgivare tittar på hela lärarkårens löner. Jämför vi lönerna oberoende av 

facklig tillhörighet, så hamnar vi någonstans i mitten av listan i en 

värmländsk jämförelse. Det är arbetsmarknadens parter som sätter lönerna, 

men Arvika kommun har självklart som ambition att vara en attraktiv 

arbetsgivare.  

 

 

Susanne Engstad Clarke (KD)ställer en enkel fråga till kommunfullmäktiges 

ordförande Lars-Ove Jansson (S). Hon undrar vem som bestämmer i vilken 

ordning motioner behandlas och om det kan finnas en ordning som 

prioriterar vissa motioner före andra, exempelvis utifrån tidspress. 

   

Lars-Ove Jansson (S) svarar att det är Kommunfullmäktiges ordförande som 

tillsammans med presidiet beslutar när en motion tas upp. Detta görs utifrån 

när de är beredda i Kommunstyrelsen. Vi kan inte välja att hantera vissa 

motioner före andra, utan de tar olika lång tid att svara på. Det finns ingen 

möjlighet att låta en del motionssvar gå före, men det är inte heller så att 

Kommunfullmäktiges presidium håller tillbaka några motioner. 

 

 

Susanne Engstad Clarke (KD) ställer en enkel fråga till kommunfullmäktiges 

ordförande Lars-Ove Jansson (S). Hon undrar om kommunanställdas 

decemberlön kan betalas ut tidigare i år, detta för att minska risken för 

trängsel i affärerna. 

 

Lars-Ove Jansson (S) svarar att det finns fastställda brytdatum för 

inrapportering av arbetstid. Senast den 8 december ska alla arbetstider vara 

inrapporterade och man kommer inte att hinna betala ut lönen tidigare än det 

planerade datumet 23 december.  
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KF § 189 forts.  

  

Susanne Engstad Clarke (KD) ställer en enkel fråga till Kommunstyrelsens 

ordförande Peter Söderström (S). Hon undrar om det skulle vara en bra idé 

att nu sätta upp övervakningskameror vid Shell/Mc Donalds och vid hamnen. 

 

Peter Södertröm (S) svarar att det finns en samverkansgrupp bestående av 

kommunen och polisen. Denna typ av frågor lyfts i det forumet. Kameror 

kommer att sättas upp när det bedöms finnas behov av det.  

  

Alina Koltsova (MP) ställer en enkel fråga till utskottet Lärande och stöds 

ordförande Henrik Axelsson (S). Hon undrar om det kommer att vara 

heltäckningsmattor i den nya högstadieskolan, vilket är något som hon hört 

kritiserats av en allergiförening. 

 

Henrik Axelsson (S) svarar det stämmer att det ska vara heltäckningsmattor i 

vissa delar av skolan. Utifrån allergisynpunkt så handlar det mycket om 

vilken typ av matta som används. Det har hänt mycket i utvecklingen av 

heltäckningsmattor, och det handlar också om hur man städar mattorna. 

Eleverna kommer att behöva ta av sig skorna i skolan och forskning har visat 

att detta medför mindre bråk i skolan.  

 

 

Anton Sjöstedt (L) ställer en enkel fråga till utskottet Lärande och stöds 

ordförande Henrik Axelsson (S). Han undrar om det stämmer att det enbart 

är klassrummen som ska ha heltäckningsmatta i den nya högstadieskolan. 

 

Henrik Axelsson (S) svarar att han inte vet exakt vilka rum som kommer att 

ha heltäckningsmatta och vilka som ska ha parkett, men den informationen 

finns att läsa i det pedagogiska programmet för skolan.  

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) enkla fråga den 23 november 2020 

Susanne Engstad Clarkes (KD) enkla frågor den 30 november 2020 
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KF § 190 Dnr KS 2020/1011 

Ansökan om reviderad borgensram för Arvika 
Kommunnät AB. 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att Arvika kommun såsom för egen skuld ingå 

borgen för Arvika Kommunnät AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt 

högsta lånebelopp om 220 mnkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. 

Det totalt högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens respektive 

högsta lånebelopp. 

Reservation 

Anders Skogberg (SD) och Jelena Skogberg (SD) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för Anders Skogbergs yrkande. 

Sammanfattning 

Arvika Stadshus AB har inkommit med ansökan om ny borgensram för 

Arvika Kommunnät AB motsvarande 220 mnkr. Bolaget önskar revidera 

kommunfullmäktiges beslut från juni 2020 § 115 avseende borgensram för 

2021. Borgensramen för 2021 föreslås ligga på samma nivå som det nu 

fattade beslutet för 2020. Tidigare beslutad borgensram för 2021 till 2023 

uppgår till 185 mnkr. 

 

I samband med delårsrapport för januari till och med augusti 2020 har det 

visat sig att utgifterna för att bygga stam- och accesssnät till de mest glest 

befolkade delarna av kommunen blir betydligt högre än vad som tidigare 

varit känt. För att säkerställa utbyggnaden på landsbygden har bolaget behov 

av en högre borgensram.  

Beslutsunderlag 

Protokoll från Arvika Stadshus AB, den 26 oktober 2020, § 96 

Specifikation av upplåningsbehov från Arvika Kommunnät AB 

Kommunledningsutskottets protokoll den 9 november 2020, § 162 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 164 

Anders Norrbys muntliga information den 30 november 2020 

Yrkande 

Lisa Levin (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anders Skogberg (SD) yrkar att ärendet återremitteras med anledning av att 

den ekonomiska redovisningen inte är tillräcklig 
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KF § 190 forts.  

 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

och avslag på yrkandet om återremiss 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Nils-Gunnar Andersson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till 

beslut 

Anders Bergfjord (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Henrik Samuelsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

och yrkar avslag på yrkandet om återremiss 

Lars-Ove Jansson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Propositionsordning 

Ordföranden frågar Kommunfullmäktige om frågan ska avgöras idag eller 

om någon är där emot. 

 

Med 44 röster för att ärendet ska avgöras idag mot 2 röster för att ärendet ska 

återremitteras, så faller yrkandet om återremiss och det finns bara ett förslag 

till beslut, vilket är Kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

Ekonomistaben 

Verkställande Direktör 

Finansstrateg 

Förtroenderevisionen 
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KF § 191 Dnr KS 2020/228-009 

Motion om syskonförtur i förskoleverksamheten 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att Jelena Skogberg (SD) drar tillbaka den 

första versionen av motionen och beslutar att bordlägga ärendet till nästa 

Kommunfullmäktigesammanträde som hålls den 14 december.  

Sammanfattning 

Lena Skogberg (SD) inkommer med en motion om att syskonförtur ska 

införas i förskoleverksamhetens kösystem, för de familjer som så önskar. 

 

Motionären menar bland annat att införande av syskonförtur i kommunens 

förskolor leder till bättre samhällsekonomi genom effektivare transporter och 

mindre stressade invånare i ett barnvänligare Arvika. Hon menar också att 

syskonförtur skapar en trygghet för både barn och föräldrar. 

Beslutsunderlag 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 10 augusti 2020 

Lena Skogbergs (SD) motion den 17 februari 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 24 februari 2020, § 44 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 19 augusti 2020, § 74 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 130 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 165 

Bedömning 

I Arvika kommun finns i nuläget inga andra förturer än de som styrs i 14 § 

Skollagen, det vill säga, att barn som av fysiska, psykiska eller andra skäl har 

behov av särskilt stöd i sin utveckling ska få plats skyndsamt. 

 

För ett antal år sedan togs syskonförturerna bort i kommunen, eftersom det 

visade sig att i vissa områden fick aldrig nya barn, som inte hade syskon, en 

chans att få plats på attraktiva förskolor. Syskonförturen innebar att det fanns 

många syskon på vissa förskolor, medan andra som bodde i området aldrig 

fick möjlighet att få en plats i närområdet. När barnen sedan skulle börja 

förskoleklass hade de inte lärt känna de andra barnen i klassen, eftersom de 

inte haft möjlighet att gå på en förskola i närområdet.  
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KF § 191 forts. 

 

Förskoleverksamheten har inte tillräckligt många platser för alla som bor i 

vissa delar av kommunen, vilket gör det svårt att tillgodose behov av 

syskonförtur fullt ut. Trots att kommunen inte erbjuder syskonförtur så gör 

förskoleverksamheten det som är möjligt för att syskon ska få gå på samma 

förskola, men det är inte alltid man kan tillfredsställa vårdnadshavarnas 

behov i nuläget. 

 

I 15 § Skollagen står det att ett barn ska erbjudas plats vid en förskoleenhet 

så nära barnets eget hem som möjligt. Skälig hänsyn ska tas till barnets 

vårdnadshavares önskemål. 

Yrkande 

Jelena Skogberg (SD) yrkar bifall till motionen 

Börje Wahlund (M) yrkar bifall till motionen 

Susanne Engstad Clarke (KD) yrkar bifall till motionen 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut 

Henrik Axelsson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till motionen 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till motionen 

Propositionsordning 

Det finns två versioner av motionen, den första versionen daterad till den 17 

februari 2020 och den andra versionen, daterad till den 4 november 2020. 

 

Kommunfullmäktiges ordförande föreslår att Jelena Skogberg (SD) drar 

tillbaka den första versionen av motionen och att den andra motionen som är 

inlämnad den 4 november och behandlad på Kommunstyrelsen den 16 

november är den som ska gälla som beslutsunderlag, samt att ärendet 

därefter bordläggs och tas upp på nytt på Kommunfullmäktige den 14 

december.   

 

Jelena Skogberg (SD) drar tillbaka den första versionen av motionen.  
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KF § 192 Dnr KS 2020/804-009 

Motion om språkcenter 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen därmed anses besvarad. 

Sammanfattning 

Anna-Maria Nykvist (V) inkommer med en motion om att Arvika kommun 

undersöker möjligheten att utveckla det redan befintliga integrationscentret 

till ett språkcenter liknande det man har i Torsby kommun. 

Beslutsunderlag 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 14 oktober 2020, § 93 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 29 september 2020 

Anna-Maria Nykvists (V) motion den 31 augusti 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 31 augusti 2020, § 144 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 166  

Bedömning 

Motionen beskriver att många elever skrivs ut från SFI för att de inte kan 

visa någon progression, och att många av de som inte kommer vidare i sina 

studier har gått på SFI i flera år och i flera omgångar utan att komma vidare. 

Torsby kommuns språkcenter Duvan exemplifieras som en möjlig lösning. 

 

Förutsättningar att klara SFI ligger sällan på det kognitiva planet, utan 

handlar om andra saker i livet. Det kan vara ekonomiska förutsättningar, 

trauman, bristande intresse/fel motivationsfaktorer, hälsa eller livssyn. Att en 

elev har gått i flera omgångar kan ha flera orsaker, såsom arbetat under en 

period, föräldraledighet eller sjukdom etc. 

 

För att möta utmaningarna har Arvika kommun organiserat Arbetsmarknads- 

och integrationsenheten AMI samt Vuxenutbildning inom samma 

verksamhet, Lärande och stöd. 

 

Språkcentret Duvan i Torsby liknar i stort sett det sätt Arvika kommun 

arbetar på idag via projektet Värmland Tillsammans, förutom att metoder 

och resurser inte är implementerade/integrerade i kommunens ordinarie 

verksamheter. Vad gäller projektet Värmland Tillsammans i Arvika, så pågår 

just nu arbetet med utvärdering, implementering och utveckling av de 

insatser som man testat i projektet. Vad som kommer att genomföras och på 

vilket sätt, är alltså redan föremål för diskussion och en del i det övriga 

arbete som påbörjats i kommunen. 
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KF § 192 forts. 

Beslutet skickas till 

Anna-Maria Nykvist (V) 

ANC 

Verksamhetschef LOS 

IFO-chef 

Enhetschefer AMI 

Gymnasiechef 

Rektor Vuxenutbildning 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 15 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 193 Dnr KS 2019/905-009 

Motion om att ansöka om medlemskap i Mayors for 
Peace 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Lars-Ove Jansson (S) yrkar i en motion att Arvika kommun ska ansöka om 

medlemskap i Mayors for Peace vars syfte är att bidra till att uppnå varaktig 

världsfred genom att synliggöra frågan bland världens medborgare och 

genom ett totalt avskaffande av kärnvapen. Organisationens general-

konferens i Nagasaki år 2017 satte därför två huvudmål som ska leda till det 

slutgiltiga målet – varaktig världsfred: 

 

Förverkligande av en värld utan kärnvapen 

Förverkligande av säkra och motståndskraftiga städer 

 

Kommunstyrelsen beslutade den 11 november 2019 att återremittera ärendet 

för att förtydliga konsekvenserna om Arvika kommun blir medlem i Mayors 

för Peace.  

Beslutsunderlag 

Lars-Ove Janssons motion den 21 augusti 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 26 augusti 2019, § 182 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 september 2019 

Kommunledningsutskottets protokoll den 14 oktober 2019, § 170 

Kommunstyrelsens protokoll den 11 november 2019, § 211 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 16 oktober 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 9 november 2020, § 163 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 167 

Bedömning 

Konsekvenserna av ett medlemskap i Mayors for Peace tycks inte vara några 

andra än att Arvika kommun skulle finns med i ett nätverk och i en 

organisation som verkar för att skapa medvetenhet kring riskerna med 

kärnvapen och verka för en kärnvapenfri värld. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 193 forts.  

 

Det finns dock ett exempel från Gävle kommun, där kommunens beslut om 

att gå med i Mayors for Peace överklagades, med motiveringen att det 

handlar om en utrikespolitisk opinionsyttring, och eftersom Sverige inte har 

några kärnvapen är nätverkets kampanjer riktade mot främmande stater. 

Förvaltningsrätten konstaterade i sin dom att Mayors for Peace faller utanför 

den kommunala kompetensen och att organisationens syfte inte har något 

direkt med Gävle kommun att göra, eftersom kärnvapenfrågan får anses vara 

en utrikespolitisk fråga och såna är statliga angelägenheter. 

 

I kommunallagens andra kapitel framgår i 1 § att kommuner och landsting 

själva får ” ha hand om angelägenheter av allmän intresse som har 

anknytning till kommunens eller landstingets område eller deras 

medlemmar”. Däremot får kommuner och landsting enligt 2 § inte ”ha hand 

om sådana angelägenheter som enbart staten, en annan kommun, ett annat 

landsting eller någon annan ska ha hand om”. 

 

Bedömning görs att ett medlemskap i Mayors for Peace inte skulle innebär 

några negativa konsekvenser för Arvika kommun. Det kan dock diskuteras 

huruvida det är en angelägenhet av allmänt intresse som har anknytning till 

kommunens område och våra medlemmar. Med tanke på förvaltningsrättens 

tidigare dom, så finns det även anledning att tro att Arvika kommun skulle 

behöva upphäva ett beslut om medlemskap om beslutet skulle överklagas. 

Yrkande 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Pål Jonson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Beslutet skickas till 

Lars-Ove Jansson (S) 

Bitr. kommundirektör 

Utredningssekreterare 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 194 Dnr KS 2020/964-101 

Redovisning av motioner som är äldre än ett år och 
vilkas beredning inte avslutats i oktober 2020 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av redovisningen och lägger den med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Enligt arbetsordning för Kommunfullmäktige ska Kommunstyrelsen vid 

fullmäktiges april- och oktobersammanträden redovisa de motioner vilkas 

beredning då ännu inte slutförts och som är äldre än ett år. 

  

Enligt diariet finns det en motion som är äldre än ett år: 

 

KS 2019/922 - Motion om behov av praktikplatser för utlandsfödda kvinnor 

och män. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 oktober 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 9 november 2020, § 164 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 168 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 195 Dnr KS 2020/965-101 

Redovisning av medborgarförslag som är äldre än ett 
år och vilkas beredning inte avslutats i oktober 2020 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av redovisningen och lägger den med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Enligt arbetsordning för Kommunfullmäktige ska Kommunstyrelsen vid 

fullmäktiges april- och oktobersammanträden redovisa de medborgarförslag 

vilkas beredning då ännu inte slutförts och som är äldre än ett år. 

  

Enligt diariet finns det inte några medborgarförslag som är äldre än ett år. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 september 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 9 november 2020, § 165 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 169 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 196 Dnr KS 2020/971-623 

Kontant ersättning gymnasieelevers resor 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa kontant bidrag till 

gymnasieelevers resor enligt verksamhetens förslag. 

Sammanfattning 

Enligt riktlinjer för gymnasieelevers dagliga resor, fastställda av 

Kommunstyrelsen den 10 oktober 2018, ska kontant bidrag till 

gymnasieelevers resor fastställas årligen av Kommunfullmäktige. 

 

För år 2021 föreslås följande belopp: 

 

Bidrag till enskild anslutningsresa, färdväg mellan bostad och skola minst 6 

km: 235 kr/mån 

 

Kontant reseersättning till elev som inte kan åka med buss eller tåg, avstånd 

mellan bostad och skola enkel resa minst: 

 

6 km                                                         490 kr/mån 

13 km                                                       632 kr/mån 

19 km                                                       788 kr/mån 

27 km                                                       970 kr/mån 

36 km                                                       1148 kr/mån 

46 km                                                       1318 kr/mån 

Beslutsunderlag 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 19 oktober 2020 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 14 oktober 2020, § 97 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 172 

Beslutet skickas till 

Verksamhetschefen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 20 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 197 Dnr KS 2020/808-100 

Revidering Krisledningsnämndens reglemente 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta reglemente för Krisledningsnämnd för 

Arvika kommun. 

Sammanfattning 

Krisledningsnämndens reglemente har varit i behov av revidering. Detta 

konstaterades i kommunrevisorernas senaste granskning av kommunens 

arbete med krisberedskap. 

 

Kommunfullmäktige ändrade senast krisledningsnämndens reglemente den 

14 december 2009, § 289. Både lagen (2006:554) om kommuners och 

regioners åtgärder inför och vid extraordinära händelser i fredstid och höjd 

beredskap (LEH) samt kommunallagen (2017:735) har ändrats efter 2009. 

Till följd av detta, inklusive en omarbetning av kommunens krisledningsplan 

och krisorganisation, har säkerhetssamordningen tagit fram ett reviderat 

förslag till reglemente för krisledningsnämnden. 

 

För att skapa en bättre uthållighet gällande bemanningen av 

krisledningsnämnden föreslår även säkerhetssamordningen att nämnden ska 

utökas till att också innehålla tre ersättare utöver de tre redan invalda 

ledamöterna. Detta uppdrag har lämnats till kommunfullmäktiges 

valberedning. 

Beslutsunderlag 

Myndighetsstaben tjänsteskrivelse 22 oktober 2020 

Reglemente för krisledningsnämnd 22 oktober 2020 

Krisledningsplan 2019–2022, Plan för hantering av extraordinära händelser 

Kommunledningsutskottets protokoll den 9 november 2020, § 166 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 173 

Bedömning 

Enligt 2 kap 2§ LEH ska det finnas en nämnd för att fullgöra uppgifter under 

extraordinära händelser i fredstid (krisledningsnämnd). Enligt 6 kap 44§ 

kommunallagen (2017:725) ska fullmäktige anta reglementen om 

nämndernas verksamhet och arbetsformer. Utöver det som regleras i LEH 

eller kommunallagens bestämmelser finns bestämmelser i reglementet för 

krisledningsnämnden. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 197 forts. 

 

Krisledningsnämnden träder i funktion relativt sällan. Men när behovet finns 

är det viktigt att reglementet hålls uppdaterat med nödvändiga bestämmelser 

på plats. Reglementet är en del av kommunens krisledning och ska därför ses 

som ett dokument av flera i kommunens krisberedskapsarbete. Vid en 

extraordinär händelse där krisledningsnämnden behöver träda i funktion är 

det en fördel att i reglementet snabbt kunna ta reda på vad som gäller för 

krisledningsnämnden gällande ikraftträdande, upphörande, beslut m.m. 

 

En extraordinär händelse kan variera i omfattning och längd. För att uppnå 

en starkare uthållighet över tid bedömer säkerhetssamordningen att tre 

ersättare behöver utses till de tre ordinarie ledamöterna i 

krisledningsnämnden. Uppdraget om att tillsätta ersättare har lämnats till 

kommunfullmäktiges valberedning.  

 

Krisledningsnämndens uppdrag utgörs främst av att fatta skyndsamma beslut 

där beslutsunderlaget ofta kommer från en krisledningsstab, därför behöver 

ledamöter och ersättare i krisledningsnämnden utbildas i stabsmetodik. 

Nämnden kan ta över beslutanderätten från övriga verksamheter i kommunen 

vilket gör att ledamöter och ersättare också behöver ha en god kännedom om 

kommunens olika verksamheter. De beslut som fattas av nämnden ska 

meddelas till nästkommande fullmäktige i den form som fullmäktige anser 

lämplig.    

Beslutet skickas till 

Krisledningsnämnden 

Räddningschef 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 198 Dnr KS 2020/1093-101 

Val av tre ersättare till Krisledningsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Att utse Jenny Boquist (S), Jonas Ås (S) och Börje Wahlund (M) till ersättare 

i Krisledningsnämnden fram till 14 oktober 2022.  

Sammanfattning 

För att göra Krisledningsnämndens arbete mindre sårbart under en pågående 

kris, så har förslag inkommit från kommunens säkerhetssamordnare om att 

Kommunfullmäktige ska utse tre ersättare i Krisledningsnämnden. Idag 

består Krisledningsnämnden av tre ledamöter, vilka utgörs av 

Kommunstyrelsens presidium. Valberedningen har getts i uppdrag att till 

Kommunfullmäktiges sammanträde ta fram förslag på ersättare. 

  

Valberedningens förslag på ersättare till Krisledningsnämnden är Jenny 

Boquist (S), Jonas Ås (S) och Börje Wahlund (M).  

Beslutsunderlag 

Valberedningens muntliga förslag den 30 november 2020 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 199 Dnr KS 2020/947-100 

Riktlinje för Arvika kommuns ärende- och 
dokumenthantering 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att: 

- att anta Riktlinje för Arvika kommun och dess bolags ärende- och 

dokumenthantering. Kanslifunktionen får i uppdrag att implementera 

handboken i kommunkoncernen. 

  

- att Taxa för kopiering för allmän handling framledes kommer att fastställas 

i strategisk plan. 

Sammanfattning 

Arvika kommuns dokumenthantering, antagen den 24 juni 1996, uppdaterad 

senast den 14 december 2009, har varit i behov av uppdatering, som nu 

genomförts. 

  

Namnet Arvika kommuns dokumenthantering, byts ut till Riktlinje för 

Arvika kommun och dess bolags ärende- och dokumenthantering. Detta för 

att följa Riktlinje för Arvika kommuns styrdokument. Riktlinje för Arvika 

kommuns och dess bolags ärende- och dokumenthantering syftar till att 

skapa en tydlighet i Arvika kommuns ärende- och dokumenthantering, både 

för medarbetar och invånare. Dokumentet är en riktlinje och verksamheterna 

behöver koppla rutiner till riktlinjen. 

  

Riktlinjen är uppdelat på tre olika delar. Den första delen den allmänna delen 

vänder sig till medborgare och tjänstepersoner med grundläggande 

information. I andra delen ärendehantering definieras vad är ett ärende är och 

hur hantering av allmänna handlingar går till. Den sista delen utlämnande av 

allmänna handlingar vänder sig främst till medborgare och andra organ som 

begär ut handlingar, för att tydliggöra hur det går till. 

  

I och med beslutet att anta Riktlinjen för Arvika kommun och dess bolags 

ärende- och dokumenthantering kommer reviderat dokument den 14 

december 2009 att upphöra och ta bort. 

  

Kommunfullmäktiges beslut, den 27 juni 2005, § 119, uppdaterad den 14 

december 2009, § 289 gällande Taxa för kopiering av allmän handling 

kommer framöver att medtagas i strategisk plan: Taxor och avgifter. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 199 forts.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstaben tjänsteskrivelsen den 9 oktober 2020 

Förslag till Riktlinje för Arvika kommun och dess bolags ärende- och 

dokumenthantering den 9 oktober 2020 

Riktlinje för dokumenthantering den 14 december 2020 

Taxa för kopiering för allmän handling den 14 december 2009 

Kommunledningsutskottets protokoll den 26 oktober 2020, § 155 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 185 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

Biträdande kommundirektör 

Kanslichef 

Utredningssekreterare 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 200 Dnr KS 2020/219-100 

Revidering av Revisionens reglemente 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta föreslagna revideringar av Revisionens 

reglemente med de av Kommunstyrelsen föreslagna redaktionella 

ändringarna i § 7 och § 16, samt att inte anta förslaget i § 5, utan fortsatt ha 

två vice ordföranden i Revisionen. Reglementet ska gälla från den 1 januari 

2021. 

Sammanfattning 

Revisionens reglemente har varit i behov av revidering och genomförts av 

Kommunledningsstaben i samråd med Arvika kommuns revisorer och 

fullmäktiges ordförande. En översyn av reglementet har genomförts för att 

bland annat aktualisera hänvisningarna till aktuell lagstiftning, bland annat 

efter att den nya kommunallagen (2017:735) trädde i kraft den 1 januari 

2018. 

  

De ändringar i kommunallagen som berör revisionen handlar främst om 

möjlighet att delta i sammankomster eller sammanträde på distans. Det är nu 

även lagstadgat att det är fullmäktiges presidium som upprättar förslag till 

budget för revisorerna. Detta har tidigare varit praxis och i Arvika har 

möjlighet att fullmäktige utses en särskild beredning för detta. Ett 

förtydligande gällande att revisorerna kan initiera ärende samt giltighetstid 

på reglementet har lagts till. 

  

Reglementet är reviderat och uppdaterat på förslag av revisorerna, samt 

anpassat till kommunens förutsättningar. Det är inte några större förändringar 

jämfört med det revisionsreglemente som fullmäktige fastställt tidigare. 

Förslaget följer i stort det underlag till revisionsreglemente som Sveriges 

Kommuner och Regioner har tagit fram. 

  

Kommunstyrelsen beslutade den 17 augusti 2018, § 118 att återremittera 

förslaget till förvaltningen för vidare utredning som nu genomförts. Utöver 

de förändringar som står ovan har följande skrivningar förändrats. Dessa 

förändringar är markerade med rött i dokumentet.  

- Tydligande att ordförande hämtas ur oppositionen. 

- Nytt datum när reglementet gäller ifrån. 

- § 20 Lekmannarevisorernas granskningsrapporter lämnas till fullmäktige 

vid den tidpunkt som fullmäktiges presidium bestämmer är borttagen då 

detta är beskrivet i § 17. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 200 forts.  

 

Kommunstyrelsen föreslår i sitt beslut den 16 november att 

Kommunfullmäktige ska besluta att anta föreslagna revideringar av 

Revisionens reglemente, med redaktionella ändringar av § 7 och § 16, samt 

föreslår Kommunfullmäktige att inte anta förslaget i § 5, utan besluta att 

Revisionen fortsatt ska ha två vice ordföranden. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 februari 2020 

Förslag reglemente Revisionen 

Kommunledningsutskottets protokoll den 26 oktober 2020, § 156 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, § 186 

Yrkande 

Lars-Ove Jansson (S) yrkar att det reviderade reglementet ska gälla från den 

1 januari 2021 

Beslutet skickas till 

Revisorerna 

Kommundirektör 

Bitr. kommundirektör 

Kanslichef 

Utredningssekreterare 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 201 Dnr KS 2020/1009-246 

Ansökan och förslag till ändrad belägenhetsadress för 
bostadshus, Hungarsvik 1:39 

Kommunfullmäktiges beslut 

Att ändra belägenhetsadressen för fastigheten Hungarsvik 1:39 från Ottebol 

Svängen 1 till Ottebol Hungarsberg 1. 

Sammanfattning 

Åke Nilsson ansöker och lämnar förslag till ändrad belägenhetsadress för 

fastigheten Hungarsvik 1:39. Nuvarande belägenhetsadress är Ottebol 

Svängen 1. 

  

Vid en genomgång av adresser till abonnenter av Teknik i Väst AB 

upptäcktes att en adress som inte stämde var registrerad på fastigheten. 

  

Förslag till ny belägenhetsadress är Ottebol Hungarsberg 1. 

  

Motivering: Huset är ett gammalt soldathem, indelat av orten och har aldrig 

varit benämnt som Svängen. Fastigheten har också en tillhörande del 

bestående av ett mindre skogsparti, vilket har en sträckning över bergsmark. 

Därför anser jag att denna gård bör få ha det gamla namnet efter de som en 

gång bebott aktuell plats. Namnet Svängen har aldrig varit vedertaget vilket 

jag kan intyga efter att ha bott här i över 40 år. 

Beslutsunderlag 

Åke Nilssons ansökan den 26 oktober 2020 

Kartor och befintliga adresser den 4 november 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 4 november 2020 

Namnberedningens protokoll den 13 november 2020, § 17 

Beslutet skickas till 

Åke Nilsson 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 202 Dnr KS 2020/1089-101 

Länsstyrelsen i Värmlands län, Ny ledamot/ersättare för 
ledamot i Kommunfullmäktige efter Elin Rundin (M), ny 
ledamot är Jan Rülcker, ny ersättare är Sven-Inge 
Eriksson 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av informationen och lägger den med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen har utsett Jan Rülcker (M) till ny ledamot i 

Kommunfullmäktige, samt Sven-Inge Eriksson (M) till ny ersättare i 

Kommunfullmäktige från och med den 15 november 2020 till och med den 

14 oktober 2022. 

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsens beslut den 15 november 2020 

Beslutet skickas till 

Personalstaben 

Kanslifunktionen  

IT-funktionen 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 203 Dnr KS 2020/64-100 

Information till Kommunfullmäktige  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Länsstyrelsen har inkommit med ett protokoll efter tillsyn av Arvika-Eda 

överförmyndarnämnd den 22 oktober 2020 

 

Handlingsplan för suicidprevention 2021-2023 har beslutats av 

Kommunstyrelsen den 16 november 2020, § 163 

Beslutsunderlag 

Protokoll från tillsyn av Arvika-Eda överförmyndarnämnd, den 19 november 

2020 

Handlingsplan för suicidprevention 2021-2023, den 19 november 2020 

Kommunstyrelsens protokoll den 16 november 2020, 163 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 30 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 204 Dnr KS 2020/1097-009 

Motion om belysning vid utegymmet i Styckåsskogen, 
Jan Wettmark (M), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Jan Wettmark (M) inkommer med en motion om att belysning sätts upp vid 

utegymmet i Styckåsskogen.  

Beslutsunderlag 

Jan Wettmarks (M) motion den 23 november 2020 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 205 Dnr KS 2020/1108-009 

Motion om Resultatutjämningsreserv, Kristina 
Bengtsson Nilsson (M), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) inkommer med en motion om att 

kommunens ekonomistab ska ta fram underlag för att Arvika ska kunna ta 

beslut om en resultatutjämningsreserv.  

Beslutsunderlag 

Kristina Bengtsson Nilssons (M) motion den 24 november 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 206 Dnr KS 2020/1113-008 

Medborgarförslag om busskur, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Alaa Albeteihi inkommer med ett medborgarförslag om att markerade 

busshållplatser bör ha någon form av väntkur som väderskydd.  

Beslutsunderlag 

Alaa Albeteihis medborgarförslag den 25 november 2020 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 207 Dnr KS 2020/1007-008 

Medborgarförslag om att utveckla skateparken i 
hamnen, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Linda Norrman inkommer med ett medborgarförslag om att utveckla 

skateparken i hamnen.  

Beslutsunderlag 

Linda Norrmans medborgarförslag den 29 oktober 2020 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 208 Dnr KS 2020/1027-009 

Motion om jämställdhet och mångfald på väggar i 
offentliga miljöer, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Jenny Boquist (S) och Anna-Maria Nykvist (V) inkommer med en motion 

om att konst och foton i kommunala miljöer ska bli mer jämställda och visa 

på mångfald.  

Beslutsunderlag 

Jenny Boquist (S) och Anna-Maria Nykvists (V) motion den 6 november 

2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 35 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 209 Dnr KS 2020/1127-009 

Motion om underlättande åtgärder för företagen, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Susanne Engstad Clarke (KD) inkommer med en motion med förslag på hur 

kommunen kan underlätta för företag med anledning av Coronapandemin.  

Beslutsunderlag 

Susanne Engstad Clarkes (KD) motion den 29 november 2020 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-11-30  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 210 Dnr KS 2020/1126-009 

Motion om samarbete med föreningar, samfund och 
kyrkor, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Susanne Engstad Clarke (KD) inkommer med en motion om att kommunen 

ska samarbeta med föreningar, samfund och kyrkor för att minska ofrivillig 

ensamhet i samhället.  

Beslutsunderlag 

Susanne Engstad Clarkes (KD) motion den 29 november 2020 

 
 


